



Bestyrelsesmøde

Tid og sted: 11. april 2018, Korsør Vandrehjem

Til stede: Tore Østergaard (TØ), Kjeld Holm (KH), Nicolai Nielsen (NN), Leif Plauborg (LP), John Østergaard (JØ), René Rasmussen (RR)

Afbud: Per Bo Christensen (PBC)

Referent: René Rasmussen

- 1. Godkendelse af referat**
Referatet blev godkendt
- 2. Godkendelse af dagsorden**
Dagsorden blev godkendt
- 3. Administrative procedurer og ansvarlige**
Der laves en Dropbox for dommerklubbernes formænd. TØ laver liste over materialer og indhold der skal i.
Der opryddes i bestyrelsens Dropbox.
LP og RR koordinerer sekretærens opgaver.
TØ ønsker at koordinere møderækken for 2019 på næste bestyrelsesmøde.
- 4. Instruktørbetragtninger fra Silkeborg**
Bestyrelsen behandlede skrivelse fra Silkeborg Fodboldommerklub.
Bestyrelsen anerkender vigtigheden af en lokal instruktør, men anerkender også DBU's nuværende gruppe af instruktører. Der kan søges midler til en aften med en instruktør gennem DGI's pulje (se pkt. 15)
- 5. Jubilæum 2019**
Arbejdsgruppen afholder møde d. 5. maj 2019. KH og Jørn West, Per Bo og Niels Nielsen er deltagere.
- 6. Tilgangen til samarbejdet med DBU – forskel på forhold i øst og vest**
Bestyrelsen drøftede den nuværende forskel mellem forholdene for medlemmer i øst og vest. Der er møde mellem DFU og FLU i løbet af foråret, hvor udfordringerne kan drøftes. TØ og NN sender mail ud.
- 7. DBU's nye spiller- og dommerpas**
NN mødes med DBU med henblik på fælles koordinering af implementering af dommerpas.
- 8. Voldgiftsafgørelsen**
TØ orienterede bestyrelsen om afgørelsen fra voldgiftsretten. Bestyrelsen drøftede dommens konsekvenser og godkendte arbejdet.
- 9. Eliteaftalerne de kommende år**
JØ redegjorde for DFU's udspil til de kommende forhandlinger omkring eliteaftalerne. Bestyrelsen godkendte dette.



10. Økonomi

KH orienterede om DFU's økonomi. Bestyrelsen drøftede fald i antal medlemmer.

11. Kontaktperson – Diadora

TØ og NN tager kontakt til Diadora og drøfter kommende tøjftale.

12. Kompetenceudvikling og fastholdelse i Jylland

LP fortsætter arbejdet med kompetenceudvikling og fastholdelse af "ældre" dommere i Jylland. De jyske dommerklubber bliver involveret snarest.

13. Dommernes sikkerhed

RR sender det færdige dokument i høring hos dommerklubberne. Der gives svartid på en måneds tid.

14. DGI og Firmaidrætten

LP og TØ tager møde med DGI og Dansk Firmaidræt med henblik på nye aftaler.

15. Fastlæggelse af vilkår for tilskud – DGI og Dansk Firmaidræt puljen

Bestyrelsen drøftede og godkendte vedlagte bilag fra TØ. RR og TØ sender mail ud til formænd – her skal koordineres, så mail sendes ud sammen med de andre dokumenter der skal sendes til dommerklubberne.

16. Eventuelt

a. Talentforhold

JØ arbejder på et notat om talentforhold til næste møde.

b. Udmeldelsesbrev

Udmeldelsesbrev lægges i Dropbox, og dommerklubbernes formænd orienteres.

c. Dommertest.dk

LP får afklaret om DFU kan stå bag hjemmesiden til næste bestyrelsesmøde

d. Mailadresser – hvad gør vi?

Bestyrelsen tester om mails virker på alle formater – herunder modtag og send. Ved fejl kontaktes PBC.

e. Tur til England

TØ har lavet tilbud til dommerklubberne. Bestyrelsen godkendte udsendelse af dette til dommerklubberne. PBC skal have besked om at lægge det på hjemmesiden.

f. Hjemmesiden

RR og NN kigger på hjemmesidens funktioner. NN lægger et dokument på Dropbox med deadline d. 15. maj hvor bestyrelsen kan skrive rettelser/ønsker mv.

g. Videoptagelser

Bestyrelsen drøftede mulighederne for at hjælpe DBU med videoptagelser af dommere. JØ skriver det med ind i sit udkast/indstilling på talentområdet